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Abstract (en)
[origin: US2021186164A1] The device for adjusting and clamping a strap comprises superposed first and second rings to define a slot for the strap
to pass through. The second ring presses on the first ring. The slot for the strap to pass through is bounded by an outer edge of the second ring
and an inner edge) of the first ring. The two rings are movable with respect to one another so that the slot for the strap to pass through is of variable
thickness. A bottom surface of the first ring opposite the top surface of the first ring has a textured area provided with several salient elements
designed to form an increased friction area between the strap and the bottom surface of the first ring. The textured area is separated from the outer
edge of the second ring by the slot for the strap to pass through.

Abstract (fr)
Le dispositif (2) de réglage et de serrage d'une sangle (7) comporte des premier et deuxième anneaux (3, 4) superposés pour définir une fente
(6) de passage de la sangle (7). Le deuxième anneau (4) vient en appui sur le premier anneau (3). La fente (6) de passage de la sangle (7) est
délimitée par une arête extérieure (4b) du deuxième anneau (4) et une arête intérieure (3a) du premier anneau (3). Les deux anneaux (3, 4) sont
mobiles l'un par rapport à l'autre de sorte que la fente (6) de passage de la sangle (7) soit à épaisseur variable. Une surface inférieure du premier
anneau (3) opposée à la face supérieure du premier anneau (3) possède une zone texturée (8) munie de plusieurs éléments en saillie (9) destinés
à former une zone de frottement accrue entre la sangle (7) et la surface inférieure du premier anneau (3). La zone texturée (8) est séparée de l'arête
extérieure (4b) du deuxième anneau (4) par la fente (6) de passage de la sangle (7).
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